
 

Notulen van de 288
e
 vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde te houden op donderdag 28 

oktober 2021 om 19:30 ; bij Roelof 

 

Aanwezig: 
Roelof Kraak   voorzitter en secretaris 
Petra de Bruin    penningmeester, Financiën 
Anne Vogt   bestuurslid, Duurzaamheid (dit keer de notulen) 
Lilian Steyvers   adspirant bestuurslid 
Afwezig:  
Siska Wieland   lid, Notulen, Financiën, Ledenadministratie 
 
 

 
 

 
 
 

1. Vaststelling agenda 
Geen aanpassingen aan de concept-agenda 
 

2. Notulen 287e vergadering 
De notulen zijn net voor de vergadering verstuurd, maar niet gezien door Petra en 
Anne. De wens is om de notulen in het vervolg eerder te krijgen vanwege een betere 
voorbereiding van de vergadering en met name de actielijst is ook goed om zo snel 
mogelijk na de vergadering te hebben. 
Volgende vergadering bespreken. 
 

3. Actie- en besluitenlijst 
Volgende keer bespreken (te laat binnengekomen). 
Erik gaat de AED-cursus weer oppakken; wsch. maart 2022 
 
 

4. Voortgang voorbereiding nieuwe aanvraag PAW MOL 
De conceptaanvraag is naar het college gestuurd. Daarna gaat de definitieve versie 
naar de gemeenteraad. Vervolgens wordt dan besloten om de aanvraag wel/niet in te 
dienen. 
Door betrokken organisaties, waaronder de dorpsvereniging Midwolde, zijn 
adoptieverklaringen getekend. Hier zitten geen consequenties aan vast, financieel  
o.i.d.  
In het plan wordt teruggegrepen naar de overgang van kolen naar het aardgas. Plan 
is nu om als eerste alle gezinnen op 3-fase aan te sluiten en op inductie-koken over 
te gaan. Dat is een basis voor verdere elektrificatie.  
Het plan is duidelijk beter dan het eerste plan dat niet toegekend is. In de eerste 
maanden van 2022 wordt duidelijk of het huidige plan wel toegekend wordt door de 
landelijke commissie.  
 
Besluit: Berichtgeving hierover in de nieuwsbrief op het moment dat het in de pers 
komt. 
 

5. Activiteiten 
-natuurwerkdag 6 november: kosten van de bewust-wonen-prijs  
-start met happy hour: daar is nog niets aan gedaan. actie: Roelof pakt dit op 
-atelierbezoek 20 november: evt. kosten via de dorpsvereniging 
-planning en voorbereiding dorpsfeest 8 januari 



 Idee: Zou 8 januari ook niet van de Bewust-wonen gelden kunnen, combineren met 
een activiteit. b.v. in kader bijensnelweg en biodiversiteit. Dat kan dan als activiteit die 
avond ingevuld worden, b.v. met een voorlichting over iets rond biodiversiteit en het 
uitdelen van wilde bloemenzaad b.v.  
Muziek kan via Frans geregeld worden, een trio. De vraag is wat het programma 
wordt en wanneer de muziek aanwezig moet zijn. Voorstel dat de muziek van 18.00 
tot 24.00 uur beschikbaar kan zijn.  
Besluiten hierover en verdere organisatie op de volgende vergadering regelen. 

 
6. Terugblik gesprek college op 11 oktober 

Het is positief ervaren door Roelof en Anne.  
 

7. Communicatie 
Actie: Roelof komt met voorstel van volgende nieuwsbrief 

 
8. 20.30 kennismaken met Lilian Steyvers 

We hebben een kennismakingsrondje gedaan. Lilian geeft aan bereid te zijn om in 
het bestuur te komen. Roelof, Petra en Anne zijn hier positief over. Besloten wordt  
dat Lilian per direct gaat meedraaien als adspirant bestuurslid.  

 
 

9. Financiën 
Petra heeft info van Ingrid gehad. De omzet is laag geweest dit jaar (tot nu toe) en 
Ingrid heeft meer huur betaald dan volgens afspraak gedaan zou moeten worden. 
 
De huur is  in februari 2020 op 10% van €200.000,- gezet vanwege de corona. 
Voor januari 2021 is op 10% van de omzet gezet.  
Voorstel wordt aan Ingrid gedaan om het laatste kwartaal niet meer te betalen, omdat 
ze dit jaar al te veel betaald heeft. 
Voorgesteld zal worden aan Ingrid om voor 2022 de pacht op 10% van de feitelijke 
omzet met een minimum van 10% van €200.000,- 
In bijzondere situaties kan besloten worden om hier van af te wijken:  
Acties: Petra en Roelof gaan in gesprek met Ingrid hierover. Petra regelt de 
afspraak. 

 
 

10. Projecten/ activiteiten 
10.1 Onderhoud Theehuis ; regie: Roelof/ Jos Leber 

-vergoeding aardbeving-schade ontvangen; voorstel volgt 
-diverse problemen met riolering in/om weekend 23 oktober 

Roelof heeft contact gehad met Jos. Hij maakt een meerjarenplan. 
 
10.2 Voortgang fietssnelweg: zie bijlage, toelichting Anne 
 Het overleg (13 oktober) met de provincie, gemeente en vertegenwoordigers van 

Midwolde en Lettelbert was positief. De eerste plannen van de provincie zijn 
positief ontvangen.  De planners van de provincie nemen de ideeën van de 
bewoners mee en passen de plannen daar ( deels) op aan. Het (voorlopig) 
definitieve plan wordt waarschijnlijk gepresenteerd op 10 november in het tweede 
overleg met de provincie en gemeente Leek. Het budget is maximaal €600.000,- . 
Dat betekent dat er beperkingen zijn aan de aanpassingen.  

    Het definitieve(re) plan moet dan ook in de nieuwsbrief komen. Actie: Anne 
  
10.3. Voortgang hokje begraafplaats; regie: Roelof 
Procedures zijn afgerond. Indien er bezwaren zijn gemaakt zou er nog vertraging 
kunnen ontstaan. Naar verwachting wordt het nog dit jaar verplaatst. 



 
10.4 Voortgang begraafplaatsenbeleid. 
Roelof heeft gebruik gemaakt van de mogelijkheid om de gemeenteraad toe te spreken 
over de plannen over uitbreiding van de begraafplaats in Midwolde. De gemeente Leek 
heeft jaren geleden al besloten dat er geen uitbreiding meer zou komen. De emoties 
zijn groot over dit onderwerp. Ook in de media komt dit naar voren. Onduidelijk is hoe 
de stemming in de gemeenteraad uit zal pakken. Roelof gaat de gemeenteraad 
bijwonen op 2 november. Daar zal besloten worden over dit onderwerp.  
 

11. Mededelingen / ingekomen stukken 
-terugblik op interview over beleid dorps- en wijkvoorzieningen gemeente 
Westerkwartier.  Datum: 26 oktober.  Anne en Roelof zijn geïnterviewd. 
Het was een prima gesprek. De gemeente wil een overzicht hebben van de 
verschillende dorpsverenigingen, met name voor verder beleid door de nieuwe 
gemeenteraad na de verkiezingen in maart. Er komt nog een verslag van het 
interview. 
 
-mails van Jos over onderhoud: over het verhelpen van de verstopping van de  
riolering bij Inkies. 

 
12. Rondvraag 

Geen 
 

13. Volgende vergadering  

25 november 2021 19.30 uur bij Petra. 

 

 

Actielijst: (zie ook de actielijst van de vorige notulen) 

 

 

DatumDatumDatumDatum    Actie Actie Actie Actie     DoorDoorDoorDoor    StatusStatusStatusStatus/update/update/update/update    

28-10-2021 Oppakken happy hour Roelof Zodra dit weer kan vanwege corona  

28-10-2021 Regelen uitgaan nieuwsbrief  Roelof Blijvend  

28-10-2021 
Bespreken pacht/financiën 2021 en 2022 

met  Ingrid 

Roelof 

/Petra 
November 2021 

28-10-2021 
Deelname overleg doorfietspad en maken 

verslag voor de nieuwsbrief 

Anne met 

Frouwke 
10 november  

    

    

    

    

    

    

    



 

 

 

 

                

    

    

    

       

    

    

    


